
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال می گوید: اگر آبی ها در 
دربی پایتخت ترس به خودشان راه ندهند، می توانند مقابل 

پرسپولیس پیروز میدان باشند. 
 برد مقابل صنع  نفت 

علی سامره، درباره پیروزی یک بر صفر آبی پوشان پایتخت 
مقابل صنعت نفت آبادان در هفته بیست ودوم رقابت های 
لیگ برتر اظهارکرد: این بازی به نظر من یکی از بازی های خوب 
این فصل استقلال بود. اکثر بازیکنان سرحال و باانگیزه بودند 
و در طول ۹۰ دقیقه تلاش کردند و مزد تلاش خود را گرفتند. 
سیلوا با اینکه بازی اولش بود و حتی شاید اسم بازیکنان را هم 
نمی دانست، بسیار خوب بازی کرد و بدون هیچ اشتباهی این 

بازی را پشت سر گذاشت. 
 وضعیت استقلال 

او درباره شرایط این روزهای آبی پوشان پایتخت گفت: 
استقلال نظم مدیریتی بهتری نسبت به سال های گذشته 
پیدا کرده است و حواشی کمتری نسبت به قبل داشت و با 
آرامش بیشتری توانست مسابقات را پشت سر بگذارد. شاید در 
بازی های اول این تیم نتوانست فوتبال خیلی زیبایی به نمایش 
بگذارد اما تلاش و انگیزه بازیکنان جوان، به استقلال کمک 
کرد و بازی به بازی اشتباهات کمتر شد. الان شما می بینید که 

استقلال بهترین فوتبال را ارائه می دهد و نتیجه اش را هم 
می گیرد. هیچ تیمی به یک یا ۲ بازیکن متکی نیست. شاید با 
رفتن مرادمند و یزدانی کار استقلال مقداری سخت تر شود اما 
وقتی روحیه تیمی وجود داشته باشد، نقاط ضعف تیم پوشش 
داده می شود و دیدیم که استقلال توانست روند خوب خود را 

ادامه دهد. 
 بازیکنان خارجی 

سامره درباره بازیکنان خارجی استقلال خاطرنشان کرد: ما 
در این مدت شاهد تلاش بازیکنان خارجی استقلال بوده ایم و 
توانستند نظر کادرفنی و هواداران را جلب کنند. امیدوارم این 
روند تداوم داشته باشد. به نظر من نباید این اختلاف ۶ امتیازی 
دل بست و از الان نباید گفت که استقلال قهرمان است. ۸ 
بازی دیگر باقی مانده و اگر غفلتی صورت بگیرد، کار سخت تر 
می شود. تیمی که می خواهد قهرمان شود، نباید از یک بازی 
بگذرد. امیدوارم مثل این ۲۲ هفته که استقلال توانست در هیچ 
مسابقه ای بازنده نباشد، در ۸ هفته باقی مانده هم عملکرد خوبی 
داشته باشد و با تمام وجود و انگیزه نتایج موردنظر را کسب کند. 

 دربی
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال درباره دربی پایتخت و تقابل 
آبی پوشان پایتخت مقابل پرسپولیس در هفت بیست وسوم 

رقابت های لیگ برتر بیان کرد: در حال حاضر یک اختلاف ۶ 
امتیازی میان استقلال و پرسپولیس وجود دارد. آبی پوشان اگر 
تعلل کنند، پرسپولیس می تواند جای استقلال را در صدرجدول 
بگیرد. استقلال باید مقداری هوشیارتر و باانگیزه تر از دربی های 
قبل باشد. تیمی که ترسو بازی کند، کلاه سرش می رود و 
تیمی که بخواهد دفاعی بازی کند، به مشکل خواهد خورد. 
امیدوارم استقلال همین طور شجاعانه مثل بازی های قبل در 
دربی حضور داشته باشد. او در پایان گفت: استقلال اگر رو به 
جلو کار کند و ترس به دلش راه ندهد، می تواند نتیجه کامل را 
کسب کند و امیدوارم این اتفاق رقم بخورد و در پایان این تیم 
قهرمان لیگ برتر شود. هواداران استقلال در سال های گذشته 
سختی های زیادی را تحمل کردند. در برخی سال ها، آبی ها 
استحقاق جایگاه های بهتری داشتند اما علت های مختلف باعث 
این نتایج شد. امیدوارم با این انگیزه  و تمرکزی که تا الان وجود 
داشته است، شاهد قهرمانی استقلال در این فصل از رقابت های 

لیگ برتر باشیم. 

استقلال نظم مدیریتی بهتری نسبت به گذشته دارد 

سامره: تیم ترسو، دربی را واگذار می کند 
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دیدگــــــاه
اولین شکست استقلال در دربی است!

همیشه جدال سرخابی ها حساس بوده است. این مسابقه 
ربط آنچنانی به جایگاه شان در جدول ندارد، اگرچه در حال 
حاضر رتبه های اول و دوم برای این دو تیم است. رقبای سنتی 
عادت دارند تا پیش از شروع مسابقه حساسیت زیادی به 
هواداران خود بدهند و امیدوارم با توجه به اینکه دو تیم در 
کورس قهرمانی هستند، شاهد تقابلی جذاب و تماشایی 
باشیم. شرایط هر دو تیم بسیار خوب است و می توان گفت که 
مستحق رسیدن به جام هستند، اگرچه پرسپولیس به واسطه 
پنج قهرمانی متوالی در سال های اخیر می تواند بخت خود را 
با کسب پیروزی در این مسابقه مضاعف کند و به ششمین 
قهرمانی متوالی امیدوار باشد. سرخ پوشان در این فصل 
سختی های زیادی کشیدند. آنها از لحاظ مالی آسیب های 
متعددی را متحمل شدند و شاهد بودیم که سه عنصر کاملا 
کلیدی این تیم جدا شدند. محمدحسین کنعانی زادگان، 
احمد نوراللهی و شهریار مغانلو بازیکنان آماده و شایسته ای 
بودند که با جدایی شان مشکلات زیادی برای تیم ایجاد شد. 
با این حال کادرفنی توانست تا حدود زیادی بر سختی ها 
غلبه کند و در نهایت پرسپولیس در حال حاضر تنها ۶ امتیاز 
با صدرجدول فاصله دارد که می تواند در دربی این فاصله را 
به سه امتیاز کاهش دهد. این قابلیت در پرسپولیس وجود 
دارد تا اولین شکست فصل را به استقلال تحمیل کند و 
اجازه ندهد تا رکورد آنها دست نیافتنی تر شود. پرسپولیس 
در چند وقت اخیر با وجود مشکلاتی که داشته، توانسته 
به انسجام و هماهنگی قابل قبولی برسد. این تیم اگرچه در 
سازمان دفاعی و دروازه دچار ایرادهایی بوده ولی بدون تردید 
یحیی گل محمدی در دربی ۹۸ بهترین ترکیب خود را وارد 
زمین می کند و برنامه های حساب شده ای برای کنترل قوای 
تهاجمی استقلال خواهد داشت. اگرچه پیش بینی اینکه 
کدام تیم در دربی برنده می شود، دشوار است ولی پرسپولیس 
می تواند از لحظه ها به بهترین شکل استفاده کند تا بتواند با 
ارائه یک بازی تماشایی به پیروزی دست پیدا کند. هرچند 
نباید فراموش کنیم که استقلال هم برای حفظ صدرجدول 
حداکثر تلاش خود را خواهد کرد. مدیریت خوب مصطفی 
آجورلو مشکلات استقلال را در این فصل برطرف کرده و با 
جذب بازیکنان خارجی و همچنین حضور گابریل.پین در 
کادرفنی استقلال شاهد این بودیم که آبی پوشان در کسب 
نتیجه بسیار خوب کار کردند. اولویت این تیم حفظ دروازه اش 
بود و البته که برنامه های متعددی برای گلزنی هم داشت. با 
این حساب این تیم تلاش خواهد کرد تا بتواند در دربی بازنده 
نباشد. استقلال اگر در دربی نتیجه را از دست ندهد و حتی 
یک تساوی هم بگیرد، بخت خود را برای قهرمانی افزایش 
خواهد داد اما پرسپولیس اگر اجازه دهد تا این مسابقه را بدون 
کسب پیروزی به پایان برساند، ممکن است در انتهای فصل 
دچار مشکل شود. باید در انتظار یک دربی زیبا و تماشایی 
باشیم و حدس من این است که اگر این مسابقه برنده ای داشته 
باشد، نام تیم پرسپولیس به عنوان برنده این مسابقه ثبت 

خواهد شد و استقلال نمی تواند به پیروزی دست پیدا کند. 

تسنیم: رئیس پلیس تهران خبر داد: دربی با حضور 
۲۰هزار تماشاگر برگزار خواهد شد. سردار حسین رحیمی 
اظهارداشت: دربی تهران با حضور ۲۰ هزار تماشاگر برگزار 
می شود. تلاش کردیم ساعت بازی  هم کمی جلوتر باشد تا 
ما به کارهای دیگر نیز برسیم. دیدار پرسپولیس و استقلال 

پنجشبه هفته  جاری برگزار خواهد شد. 
فارس: سیروس دین محمدی در مورد اینکه مرداول دربی 
کدام بازیکن خواهد بود، گفت: هر تیمی که در دربی 7۰ 
درصد درگیری های فیزیکی را برنده شود می تواند به موفقیت 
برسد. جنگندگی و دوندگی حرف اول را در این دیدار می زند. 
ممکن است بازیکنی بسیار باکیفیت باشد اما در دربی نتواند 
توانایی هایش را نشان بدهد. به اصطلاح دربی باز نیست. برخی 
بازیکنان دربی باز هستند. وی در مورد پیش بینی اش از نتیجه 
مسابقه افزود: از زمانی که بازی می کردم هم هیچ مسابقه ای را 
پیش بینی نمی کردم زیرا امری بی معناست و اگر بخواهم بازی 
پنجشنبه را پیش بینی کنم بیشتر رنگ و بوی تعصب به خود 
می گیرد. امیدوارم مسابقه ای جذاب از کار دربیاید که مطمئنم 

جذاب خواهد شد. 

فوتبــالداخلــی

پایانرأفت
کارشناس فوتبال 

نشریات »مارکا« و »آ.اس« در گزارش هایی جداگانه مدعی 
شدند که خورخه.مسی مدیربرنامه و پدر لیونل مسی، با خوان 
لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا به تازگی تماسی برقرار کرده است 
تا با او درباره امکان بازگشت کاپیتان آرژانتینی سابق بارسلونا 
به نیوکمپ صحبت کند. در همین حال یکی از خبرنگاران 
برنامه تلویزیونی چیرینگیتوی مدعی شد که مسی به بازگشت 
به بارسلونا تمایل دارد و همین موضوع احتمال جدایی این 
ستاره 34 ساله آرژانتینی به نیوکمپ را تقویت می کند. مسی 

از بدو ورودش به پاری سن ژرمن یکی از بدترین فصول دوران 
بازیکنی اش را تجربه کرده است. به جز آمار پایین گل هایش، 
عملکرد او در بازیسازی، کاری که در بارسلونا به بهترین شکل 
انجام می داد هم ضعیف بوده است. در حقیقت مسی که این 
فصل در تمامی رقابت ها تنها 7 گل زده است، آنقدر ضعیف 
عمل کرده که هوادارانی که برای استقبال از او پس از ورودش به 
پاریس سر از پا نمی شناختند، یکشنبه در جریان بازی خانگی 
پاری سن ژرمن برابر بوردو او را هو کردند اتفاقی که شاید در طول 

عمر زندگی ای حرفه ای خود تجربه نکرده بود. مسی اما حتی 
در بدترین شب های دوران بازیکنی اش در بارسلونا از سوی 
هواداران این تیم هو نشده بود و شاید همین موضوع او را به فکر 
بازگشت به نوکمپ انداخته باشد. مسی که تابستان سال ۲۰۲1 
به عنوان بازیکن آزاد از بارسلونا به پاریسی ها پیوست با این تیم 
قراردادی دو ساله بسته است و به همین دلیل مشخص نیست 
که ناصر الخلیفی رئیس قطری باشگاه به او اجازه دهد به همین 
آسانی پارک دو پرنس را ترک کند و به نیوکمپ برگردد. از طرفی 
مشخص نیست که ژاوی هرناندس سرمربی بارسلونا هم که 
تیمش با بازیکنان جوان و جدیدش روی غلطک افتاده بخواهد با 

برگرداندن مسی نظم تاکتیکی تیم را دچار اختلال کند. 

احتمال بازگشت »مسی« به »بارسلونا« 

آرمان ملی: شانزدهمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی جوانان آسیا در بخش 
دختران روزگذشته در حالی به پایان رسید که 
تیم کشورمان علاوه بر ایستادن روی سکوی 
دومی رقابت ها مجوز حضور در مسابقات 

جهانی را نیز کسب کرد. 
 روی سکو 

مسابقات هندبال قهرمانی آسیا دختران 
جوان از 13 تا ۲۶ اسفند به میزبانی قزاقستان 
انجام شد. در آخرین روز مسابقات ۲ دیدار 
نهایی انجام شد. هند با نتیجه 41 بر 1۸ 
مقابل تایلند و قزاقستان با حساب ۲۹ بر 
۲۲ برابر ازبکستان به برتری رسیدند. تیم ملی 
هندبال دختران ایران نیز با سه پیروزی مقابل 
ازبکستان، هند و تایلند و یک شکست مقابل 
قزاقستان و با ۶ امتیاز، روزگذشته به کار خود 
در این رقابت ها پایان داد و با کسب اولین مدال 
و سهمیه جهانی آسیا شگفتی ساز و تاریخ ساز 
شد. با توجه به تساوی امتیازهای ایران و هند 
و با توجه به تفاضل گل بازی های رودررو، 
تیم هند اول و تیم ایران دوم شدند و سهمیه 
مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۲ اسلونی را 
کسب کردند. قزاقستان نیز در این مسابقات 
سوم شد. سیده لیلا حسینی، هدیه ویسی، 
معصومه قنبری، هانیه کریمی، غزل عادلی، 
مرضیه قاراخانی، مبینا حسن نژاد، مهربان 
بدوی، نگار زنده بودی، مائده شهبازی، سارا 
موسی زاده، هستی دوخایی، الناز یارمحمدی 
توسکی، آرزو به همئی، فاطمه مریخ و شهرزاد 

نصوحی 1۶ بازیکن تیم ملی هندبال دختران 
ایران در این  مسابقات بودند. هدایت تیم ایران 
را غلامعلی اکبرآبادی، مهسا معتمدی، زهرا 

احمدی نیا، آزاده گیلانی به عهده داشتند. 
 حضور در جمع برترین ها 

ملی پوش هندبال ایران عنوان بهترین 
بازیکن پست پخش مسابقات قهرمانی آسیا 
دختران جوان را کسب کرد. در پایان مسابقات 
هندبال قهرمانی آسیا دختران جوان هدیه 
ویسی بهترین بازیکن در پست پخش شد. او 
نشان برترین بازیکن پست پخش را از عوامل 

برگزاری این رویداد دریافت کرد. 
 صحبت های مربی

مهسا معتمدی، مربی تیم هندبال جوانان 
دختر ایران بعداز کسب عنوان دومی مسابقات 
قهرمانی آسیا، اظهارداشت: سطح مسابقات 
خیلی بالا و تیم  ها نزدیک به هم بودند. شاید 
اولین دوره ای بود که نتایج اینقدر تغییر کرده 
است. تا سال های قبل قزاقستان و ازبکستان 
همیشه مدعی بودند، ولی امسال هند خیلی 
پیشرفت کرده بود و توانست به عنوان قهرمانی 
دست پیدا کند، ما نیز می توانستیم این اتفاق 
قشنگ را رقم بزنیم، ولی به دلیل اینکه در 
بازی اول، به قزاقستان خوردیم جو هواداران 
و فشار روی بازیکنان منجر به این شد که در 
بازی اول نتیجه لازم را نگیریم. در بازی آخر 
با ازبکستان نیز حریف برای برد به زمین آمده 
بود، ولی توانستیم بازی را دست بگیریم و 
برنده شویم تا نایب قهرمانی ما قطعی شود. 

وی درباره جهانی شدن تیم جوانان ایران، 
اضافه کرد: از فدراسیون تشکر می کنم که 
با همه سختی ها کمک کرد تا تیم به این 
مسابقات اعزام شود. مسابقات جهانی میدان 
بزرگی است که به امکانات و ارد وهای بیشتری 
نیاز دارد. امیدوارم در این مسیر تلاش بچه ها، 
کادرفنی و فدراسیون منجر به این شود که 
اردو های منظمی داشته باشیم و با آمادگی به 

مسابقات جهانی اعزام شویم. 
 نظر نایب رئیس فدراسیون 

نایب رئیس زنان فدراسیون هندبال بیان 
داشت: با حمایت های رئیس فدراسیون، 
تلاش کادرفنی و غیرت و جوانمردی بازیکنان 
برای اولین بار در رده سنی دختران جهانی 
شدیم و روی سکوی دوم آسیا قرار گرفتیم. 
افسانه دهقانی در خصوص شگفتی سازی 
و تاریخ سازی دختران هندبال ایران در 
مسابقات قهرمانی آسیا جوانان اظهارکرد: 
دختران ما کار بزرگی کردند و واقعا حریفان 
قدری را از پیش رو برداشتند. در نهایت هم 
نتیجه ای که شایسته دختران و جامعه هندبال 
ما بود به دست آمد. این جهانی شدن و مدال 
نقره برای اولین بار است که در رده سنی 
دختران ایران کسب می شود. نایب رئیس 
زنان فدراسیون هندبال در خصوص سطح 
مسابقات قهرمانی آسیا افزود: سطح مسابقات 
قهرمانی آسیا بالا بود، تیم هایی همچون 
هند در این مسابقات حضور داشتند که 
پدیده بودند و بازی های خوبی را به نمایش 

و  قزاقستان  مثل  تیم هایی  گذاشتند. 
ازبکستان هم تیم هایی خوبی بودند. تایلند 
هم عملکرد خوبی داشت. وی گفت: به لطف 
خدا، حمایت های رئیس فدراسیون، تلاش 
کادرفنی و غیرت و جوانمردی بازیکنان و همه 
همکارانم در روزهای پایانی سال یک اتفاق 
خوب برای هندبال ایران رخ داد. جا دارد این 
پیروزی بزرگ یعنی کسب سکوی دوم آسیا 
و همچنین کسب سهمیه جهانی را به مردم 
ایران، جامعه ورزش، خانواده هندبال تبریک 
بگویم. نایب رئیس زنان فدراسیون هندبال در 
مورد اعزام تیم ملی هندبال دختران نوجوان به 
مسابقات قهرمانی آسیا نیز افزود: من اکنون در 
اردوی تیم ملی نوجوانان هستم. بچه ها بسیار 
باانگیزه تمرین می کنند. مدیر فنی و ۵ بازیکن 
ما در قزاقستان هستند و سایر بازیکنان و کادر 
به آنها اضافه خواهند شد. کادر و بازیکنان 
انگیزه بالایی دارند و این مدال و اتفاق هم 

انگیزه مضاعفی برای نوجوانان خواهد بود. 
 صحبت برخی بازیکنان 

الناز یارمحمدی توسکی، دروازه بان تیم ملی 
هندبال دختران جوان در خصوص عملکرد 
خودش در این رقابت ها گفت: از عملکرد 
خودم خیلی راضی هستم. من در رده سنی 
نوجوانان هستم اما توانستم در رده جوانان 
هم خوب ظاهر شوم. یارمحمدی توسکی 
افزود: از فدراسیون تشکر می کنم که به تیم 
ما اعتماد و ما را عازم مسابقات آسیا کرد. 
خداراشکر که ما هم جواب این اعتماد را با 
جهانی شدن پس دادیم. همچنین از مربیان 
و خانواده ام به خاطر اینکه در همه شرایط مرا 
حمایت کردند تشکر می کنم. مائده شهبازی 
دیگر بازیکن تیم ملی هندبال دختران جوان 
در خصوص عملکرد این تیم بیان داشت: تیم 
ما به خاطر زمان کمی که تا مسابقه مانده بود، 
اردوهای زیادی نداشت. با این وجود توانستیم 
در جریان مسابقات سه برد مقابل تایلند، هند 
و ازبکستان داشته باشیم. وی گفت: باید از 
فدراسیون تشکر کنم چرا که به این تیم که در 
کوتاه ترین زمان شکل گرفته بود، اعتماد کرد. 
ما با زحمات کادرفنی و حمایت ها توانستیم 
پاسخگو اعتماد فدراسیون را بدهیم. وی 
در خصوص سطح مسابقات قهرمانی آسیا 
دختران جوان اظهارکرد: سطح مسابقات 
بسیار بالا بود ولی با آنالیز خوب کادرفنی 
توانستیم نتایج خوبی بگیریم. ما در سه بازی 
برنده از میدان خارج شدیم. بازی اول مقابل 
قزاقستان به نوعی دیدار تدارکاتی بود و 
نتوانستیم برنده آن بازی باشیم. باید از مربیان 
و خانواده ام تشکر ویژه داشته باشم که همیشه 
در کنار ما بودند و باعث شدند به اینجا برسیم. 

هفته  در  پایتخت  سرخابی  تیم های 
بیست وسوم به مصاف هم می روند. جواد 
منافی پیشکسوت پرسپولیس در این خصوص 

صحبت کرد. 
 در مورد این دربی سرخابی ها چه 

نظری دارید؟
 همه می دانند دربی سرخابی شرایط 
متفاوتی با تمامی بازی های دیگر دارد. دربی 
۹۸ به واسطه وضعیتی که دو تیم در جدول 
رده بندی دارند اهمیت ویژه تری پیدا کرده 
است. استقلال با ۵4 امتیاز در صدرجدول 
ایستاده و پرسپولیس با 4۸ امتیاز در رتبه 
دوم است. فاصله ۶ امتیازی سرخپوشان با 
آبی پوشان، چاره ای جز کسب پیروزی برای 
این تیم نمی گذارد و احتیاج مبرم برای کسب 
3 امتیاز را مشخص می کند. تساوی در دربی 
سودی ندارد و یحیی گل محمدی باید جانب 
احتیاط را رها کند و به دنبال ارائه نمایشی 
هجومی باشد تا برتری در این مسابقه فاصله 
را به 3 امتیاز کاهش دهد. استقلال از تساوی 
بدش نمی آید و به یک امتیاز راضی است چون 
با توجه به اینکه 7 بازی پس از دربی دارد به 

قهرمانی نزدیک می شود. 
 شاگردان گل محمدی 6 امتیاز از 

رقیب شان کمتر دارند
پرسپولیس محکوم به کسب پیروزی است 
اما نباید بازی عجولانه را در دستور کار قرار 
دهد و هوشمندانه و حرفه ای بازی کند. خط 
دفاعی استقلال در این فصل گل های خورده 
کمی داشته و بهتر از سایر تیم ها عمل کرده 
است اما این خط دفاعی شکننده است و 
می توان از سد آبی پوشان عبور کرد. مهدی 
ترابی و وحید امیری بازیکنان توانمندی 
هستند و اگر سرحال و آماده باشند فشار 
مضاعفی را به سازمان دفاعی استقلال خواهند 
آورد. رقابت برای قهرمانی به شدت میان 
سرخابی ها وجود دارد و پرسپولیس برای آنکه 
جذابیت این رقابت ها را بیشتر کند نیازمند 

شکست رقیب سنتی اش است. 
 برنامه پرسپولیس برای رسیدن به 

گل چیست؟
 آنالیز دقیق استقلال به کادرفنی کمک 
می کند تا استراتژی خوبی به بازیکنان داده 
شود. پرسپولیس نیاز به برتری دارد و باید 
دروازه آبی پوشان را باز کند اما حملاتی که 
باعث شود تا فضای خوبی برای ضدحمله به 
حریف داده شود توصیه نمی شود. سرخپوشان 
باید با برنامه ریزی دقیقی حمله کنند و اجازه 
خلق ضدحمله را از حریف سنتی بگیرند. 
اگر پرسپولیس بتواند به گل اول مسابقه 
دست یابد شرایط تغییر می کند کلید برتری 
پرسپولیس رسیدن به گل نخست مسابقه 

است.

گفـــتوگـــو

  سطح تکواندوی ایران  
پایین آمده است

ایسنا: نشست خبری هادی ساعی، رئیس 
فدراسیون تکواندو به همراه کی .سوک .لی 
رئیس اتحادیه تکواندوی آسیا و ماهر مقابله، 
ناظر اردنی فدراسیون جهانی برگزار شد. 
»لی« در ابتدای این نشست درباره سطح 
کیفیت تکواندوی ایران گفت: تکواندوی 
ایران همیشه از نظر فنی خوب بوده است 
ولی الان یک مقدار سطح آن پایین آمده 
است و باید دوباره تلاش کنند تا به حالت 
قبل بازگردند. ایران در حالت عادی یکی از 
تیم های قدرتمند است ولی در سطح منطقه، 
ازبکستان مدال می گیرد اما ایران مدال 
نمی گیرد. جمعیتی که در ایران در تکواندو 
فعالیت می کند از کشورهای دیگر بیشتر 
است. پس توقع کسب مدال از ایران باید 
بالاتر باشد. وی  گفت: وقتی یک فدراسیون 
عضو اتحادیه می شود عضو آن خانواده است 
و برای ما فرقی نمی کند چه فردی در راس 

یک فدراسیون باشد.

خارجازمستطیلسبز

جواد منافی:
 »گل محمدی« 
 نباید در دربی 

احتیاط کند

خـــبر
»سیدعلی« داور دربی شد!

در حالی که جلسه کمیته داوران در هفته 
گذشته برای انتخاب دربی ۹۸ برگزار شده 
بود و با موافقت اعضای این کمیته و دپارتمان 
داوری، قرار بود پیام حیدری داور دربی شود 
اما جلسه فوق العاده کمیته داوران، قاضی 
تقابل استقلال و پرسپولیس را تغییر داد و با 
موافقت اکثر اعضا قرار شد تا مهدی سیدعلی، 
دربی پایتخت را سوت بزند تا این داور برای 
نخستین بار قاضی جنگ سرخابی ها باشد. 
این اتفاق در حالی افتاد که با ابلاغیه کمیته 
داوران به سیدعلی، او قرار بود دیدار هفته 
گذشته پرسپولیس و نفت مسجدسلیمان 
را سوت بزند و همین باعث می شد تا قضاوت 
او در دربی غیرممکن شود اما سیدعلی در 
فاصله ۲ روز مانده تا دیدار پرسپولیس و نفت 
مسجدسلیمان به کمیته داوران و دپارتمان 
داوری اعلام کرد که حاضر نیست این دیدار را 
سوت بزند و قضاوت این بازی به علی صفایی 
سپرده شد. مسئولان کمیته داوران در 
چرخشی عجیب، تصمیم گرفتند که این 
داور باتجربه برای اولین بار دربی را سوت بزند. 

تیم کشورمان روی سکوی دومی آسیا قرار گرفت 

تاریخ سازی دختران هندبال ایران

      دربی اول 
2 خرید جدید پرسپولیس برای اولین بار در دربی تهران حضور 
خواهند داشت. وحدت.هنانوف و منوچهر.صفروف، 25 بازیکن 
تاجیکستانی پرسپولیس که در دیدار رفت عضو پرسپولیس 
نبودند فرصت اولین دربی خود را با لباس این تیم خواهند داشت. 

           واکنش
نیمار، ستاره برزیلی پاری سن ژرمن، در اینستاگرامش 
نسبت به اتفاقات پارک دو پرنس واکنش نشان داد. وی نوشت: 
»خوشحالم که همه شما را خوب و خوشحال می بینم. این 
چیزی است که به من انگیزه می دهد تا مسیرم را ادامه دهم.«

              قطر
صابر کاظمی ملی پوش والیبال کشورمان که با شهرداری 
ارومیه در لیگ برتر والیبال حضور داشت، در مرحله 
یک چهارم نهایی حذف شد. صابر کاظمی راهی تیم والیبال 
العربی قطر شد تا در رقابت های امیر کاپ قطر شرکت کند.

ت
شــ

سنو
عک

 با همه تلاش های دولت انگلیس برای از هم پاشیدن 
شیرازه باشگاه چلسی به جرم داشتن مالک روس، این تیم 
پنجمین برد متوالی اش را هم یکشنبه شب در لیگ برتر 
انگلیس جشن گرفت و نیوکاسل را با گل زیبای کای هاورتس 
در دقیقه ۸۹ شکست داد. چلسی که از همه چیز محروم شده 
و این روزها به شدت درگیر حواشی مربوط به انتقال اجباری 
مالکیتش است، در حالی این پیروزی را کسب و جایگاهش را 
در رده سوم جدول تثبیت کرد که چهارشنبه هفته جاری باید 
به خانه »لیل« فرانسه سفر کند تا بازی برگشتش در مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا را انجام دهد. توخل در 
پاسخ به این سوال که آیا همچنان قصد دارد به کارش در این 
تیم ادامه دهد، افزود: بله. من برای ماندن در این تیم تا پایان 
فصل ذره ای شک ندارم. سرمربی آلمانی گفت: چیزی که 
چلسی را به یک باشگاه خاص تبدیل کرده، کیفیت کار، تعهد 
و پشتیبانی است که همه اعضای باشگاه برای تیم دارند. ما با 
هواپیما به لیل سفر می کنیم. می توانیم با هواپیما برویم و با 
هواپیما هم برگردیم اگر نشد با قطار می رویم. اگر با قطار هم 
نشد با اتوبوس می رود. با آن نشد خودم پشت فرمان یک »ون« 

می نشینم و بازیکنانم را می برم. 

بیــنالمــلل


